
Dagsorden til Afdelingsbestyrelsesmøde onsdag den 11. 
november klokken 17.00 i beboerlokalet Hvidovregade. 
 

1. Valg af dirigent. Kim. 
 

2. Valg af referent. Mitchel. 
 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt. 
 

4. Fordeling af opgaver og planlægning fremadrettet. Jørgen fortsætter som kasserer indtil han 
ikke længere kan grundet sygdom. Jørgen trækker sig fra byggeudvalget. Byggeudvalget er 
nu: Kim, Niels-Peter, Peter og ”med på en kigger” er Tonny.  
 

5. Udarbejdelse af skrivelse til organisationsbestyrelsen angående punkt fra afdelingsmødet om 

udskiftning af KAB som administrator. Skrivelsen bliver lavet på dette møde så er klar til 
afsendelse efter dette bestyrelsesmøde. 
 

6. Fra og til ejendomskontoret, orientering ved Brian Ludvigsen. Alt i alt er der brugt 18,23%. 
Budgettet ser fornuftigt ud. Apotekerstien / tidselstien bliver lavet i denne måned. Kloakering 
blok 3-4 er blevet lappet dags dato og ny brønd sat i. Juletræerne er klar til at blive tændt 
med julelys fredag før første søndag i advent. Cykel indsamlingen starter december.  
 

7. Økonomi. Gennemgang af diverse konti ved kasserer Jørgen Rørvold. Intet ændret siden 
sidst. 
 

8. Eventuelt. Brian foreslår at driften af selskabslokalet kommer tilbage fra bestyrelsen, det 
tager vi til næste møde. Vi snakkede regler ang. folk der stadig holder hund, og der opfordres 
til man klager konstant. Jule banko tager vi over e-mail ang. dato og andet.  
 

9. Næste møde. Torsdag d. 6 januar kl. 17 med efterfølgende nytårskur. 
 

 

Tilstede var: Anders, Brian, Niels-Peter, Kim, Jørgen, Tonny, Charlotte, Peter & Mitchel 

 


